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Protokół nr IV/2024 

z IV Sesji Rady Gminy Krzykosy  

z dnia 27 września 2024 roku 

 

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2024 o godz. 9:00, a zakończono o godz. 10:34 tego samego 

dnia. 

W Sesji uczestniczyli radni oraz sołtysi wg załączonych list obecności oraz 

Pan Andrzej Janicki – Wójt Gminy Krzykosy 

Pani Ewa Tomczak – Sekretarz Gminy 

Pani Jadwiga Kulka – Skarbnik Gminy 

 

Porządek IV Sesji Rady Gminy Krzykosy 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku Sesji. 

3. Informacja Wójta o działaniach od ostatniej Sesji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzykosy na lata 2024-2031. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków, realizowane w ramach środków z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Katarzyny w Solcu na realizację prac konserwatorskich, 

restauratorskich oraz robót budowlanych w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej 

własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej 

własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej 

własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej 

własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

12. Składanie interpelacji i zapytań radnych. 

13. Wolne głosy i wnioski. 

14. Zakończenie Sesji.  

 

Do pkt. 1. 

 

Otwarcia IV Sesji dokonał Pan Krzysztof Jankowiak – Przewodniczący Rady Gminy, który 

powitał zebranych w Sali obrad. 



2 

 

Przewodniczący stwierdził, że w obradach uczestniczy 13 radnych, co stanowi 86,67% ogółu 

Rady. 
 

Wobec powyższego Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 
 

Do pkt. 2. 

 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. Nikt ze zgromadzonych nie miał uwag. Wobec 

tego Przewodniczący zaproponował wprowadzenie autopoprawki do porządku obrad – dodanie 

punktu 8: 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminu spłaty oraz rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Krzykosy lub jej jednostkom 

organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną i wskazania organów uprawnionych do udzielenia 

tych ulg. 

 

Następnie Przewodniczący poprosił Panią Jadwigę Kulkę, Skarbnik Gminy, o wyjaśnienia – 

podjęcie nowej uchwały jest konieczne ze względu na zmiany w ustawach. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – czy ta zmiana ma wpływ na podatników? 

 

Pani Jadwiga Kulka – dla podatników nic się nie zmienia. 

 
Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie autopoprawki do porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja 

Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol 

Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNI (2) 

Irena Gorzelańczyk-Ryś, Mirosław Kozubski 

 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad i zarządził głosowanie nad porządkiem 

obrad po autopoprawce: 

 

Porządek IV Sesji Rady Gminy Krzykosy 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku Sesji. 

3. Informacja Wójta o działaniach od ostatniej Sesji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzykosy na lata 2024-2031. 
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6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków, realizowane w ramach środków z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Katarzyny w Solcu na realizację prac konserwatorskich, 

restauratorskich oraz robót budowlanych w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania terminu spłaty oraz rozkładania na raty, niedochodzenia 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie 

Krzykosy lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną 

i wskazania organów uprawnionych do udzielenia tych ulg. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej 

własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej 

własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej 

własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej 

własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

13. Składanie interpelacji i zapytań radnych. 

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Zakończenie Sesji.  

 
Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja 

Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol 

Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNI (2) 

Irena Gorzelańczyk-Ryś, Mirosław Kozubski 

 

Do pkt. 3 

 

Przewodniczący oddał głos Panu Wójtowi: 16 czerwca odbyły się Gminne Zawody Sportowo-

Pożarnicze, w których uczestniczyły 22 drużyny. 20 czerwca z Panią Skarbnik podpisaliśmy 

w UMWW umowy na remonty świetlic w Pięczkowie i Krzykosach. Całkowita wartość 

zadania w Krzykosach to 154.128,00 zł, dofinansowanie 61.000,00 zł, w Pięczkowie całkowita 

kwota 80.000,00 zł a dofinansowanie 40.000,00 zł. 26 czerwca nastąpiło otwarcie ofert na 
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zagospodarowanie odpadów na 2025 i 2026 rok, wpłynęła jedna oferta z ZGO Jarocin na kwotę 

2.882.431,65 zł. W 2024 roku koszt ten wyniósł 1.215.387,07 zł, czyli wzrost na okres 2 lat jest 

niewielki. Otwarcie ofert na odbiór nastąpi 24 października, wtedy poznamy całkowitą kwotę 

na odbiór i zagospodarowanie na kolejne 2 lata. 22 sierpnia odbył się przetarg na sprzedaż 

działek w Witowie. Zostały sprzedane 3 z 5 działek. 30 sierpnia złożyliśmy wnioski z 3 sołectw 

w konkursie „Aktywna Wieś Wielkopolska” dla wsi Sulęcin, Murzynowo Leśne i Witowo. 

Dziękuję Sołtysom i Radom Sołeckim za materiały do opracowani wniosków. 4 września 

odebraliśmy zmodernizowana drogę w Miąskowie. Prace wykonano bardzo dobrze. Koszty 

inwestycji 258.000,00 zł. 7 września uczestniczyłem w obchodach 5-lecia KGW 

w Murzynowie Leśnym. Za tydzień z kolei urodziny obchodzić będzie KGW Borowo. Prace 

remontowe dworku w Garbach zostały zakończone. Już są wynajmowane. Osobiście 

sprawdziłem zabezpieczenia wałów przeciwpowodziowych, uwagi co do 3 śluz zgłosiłem. Stan 

Warty nie stwarza żadnego zagrożenia. Ogłosiliśmy przetarg na wymianę oświetlenia na LED, 

780 lamp, w tym 70 na naszych słupach. Mamy na to środki w wysokości 1.444.000,00 zł, czyli 

na jedną lampę przypada kwota 1.900,00 zł. Zasady świecenia uzgodnimy, chcielibyśmy 

utrzymać okres świecenia również w nocy o zmniejszonym o 30% natężeniu. Wkrótce dzięki 

oszczędnościom przystąpimy do dalszego doświetlania Gminy. Za tydzień odbędą się zawody 

pożarnicze oldboyów, serdecznie zapraszam. Pozostało jeszcze tylko jedno zebranie wiejskie, 

na następnej Sesji podsumuje zgłoszone wnioski. Przystąpiliśmy do naprawy dróg nasza 

równiarką. Wycinamy również krzewy. Dziękuję za włączenie się w zbiórkę darów dla 

powodzian. Zakończyły się negocjacje projektu pn. „Podniesienie jakości edukacji włączającej 

w Gminie Krzykosy”. Całkowita wartość projektu wynosi 2.457.854,54 zł. Projekt zakłada 

realizacje zajeć specjalistycznych w szkołach, remonty i zakup sprzętu. Pozyskaliśmy też 

środki na programy Umiem pływać, Podróże z klasą oraz Aktywna Tablica. Złożyliśmy też 

wniosek o środki w ramach programu „Asystent osoby z niepełnosprawnością”. 30 sierpnia 

wniosek został zatwierdzony formalnie. 

 

W międzyczasie do obrad dołączył Radny Mirosław Kozubski. 

 

Do pkt. 4 

 

Przewodniczący oddał głos Pani Skarbnik, która omówiła zmiany w budżecie na 2024 r. 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 

rok. 

 

Uchwała Nr IV/28/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2024 została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski Slawomir Koźma, 

Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNI (1) 

Irena Gorzelańczyk-Ryś 
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Do pkt. 5.  

 

Przewodniczący oddał głos Pani Skarbnik, która omówiła dodatkowe zmiany w WPF.  

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krzykosy na lata 2024-2031. 

 

Uchwała Nr IV/29/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krzykosy na lata 2024-2031 została podjęta. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski Slawomir Koźma, 

Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNI (1) 

Irena Gorzelańczyk-Ryś 

 

 

Do pkt. 6 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, realizowane w ramach środków z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr IV/30/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zasad udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, realizowane w ramach środków z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, realizowane w ramach środków 

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski Slawomir Koźma, 

Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNI (1) 

Irena Gorzelańczyk-Ryś 
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Do pkt. 7 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Katarzyny w Solcu na realizację prac 

konserwatorskich, restauratorskich oraz robót budowlanych w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – a jeśli zabraknie np. 100.000,00 zł do dokończenia remontu? 

Wyliczenia co do złotówki nigdy nie pokrywają się z rzeczywistością.  

 

Przewodniczący Rady – za taką kwotę wykonawca zobowiązał się wykonać prace, jeśli zajdzie 

potrzeba dodatkowego dofinansowania, będziemy o tym dyskutować na Komisjach 

Wspólnych. 

 

Uchwała Nr IV/31/2024 Rady Gminy Krzykosy zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia 

dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Katarzyny w Solcu na realizację prac 

konserwatorskich, restauratorskich oraz robót budowlanych w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Katarzyny w Solcu na realizację prac konserwatorskich, restauratorskich 

oraz robót budowlanych w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski Slawomir Koźma, 

Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNI (1) 

Irena Gorzelańczyk-Ryś 

 

Do pkt. 8 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty oraz rozkładania na raty, niedochodzenia 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Krzykosy 

lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej 

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną i wskazania organów 

uprawnionych do udzielenia tych ulg. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – nie rozumiem nic z tej uchwały. Czy konieczne jest czytanie całości 

takiej uchwały? Wiem, że to ważne, obowiązkowe, ale może przedstawiać to w innej formie? 

Tak jak półgodzinne kazanie księdza również jest za długie. 

 

Przewodniczący Rady – rozumiem, że te przepisy są dość rozbudowane i szeroko opisane, ale 

tak to musi być zrobione. 
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Uchwała Nr IV/32/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty oraz rozkładania na raty, niedochodzenia 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Krzykosy 

lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej 

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną i wskazania organów 

uprawnionych do udzielenia tych ulg została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania 

terminu spłaty oraz rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Krzykosy lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną 

i wskazania organów uprawnionych do udzielenia tych ulg. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski Slawomir Koźma, 

Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNI (1) 

Irena Gorzelańczyk-Ryś 

 

Do pkt. 9 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości stanowiącej własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr IV/33/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości stanowiącej własność gminy odpłatną służebnością przesyłu została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność gminy 

odpłatną służebnością przesyłu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski Slawomir Koźma, 

Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNI (1) 

Irena Gorzelańczyk-Ryś 
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Do pkt. 10 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości stanowiącej własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr IV/34/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości stanowiącej własność gminy odpłatną służebnością przesyłu została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność gminy 

odpłatną służebnością przesyłu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski Slawomir Koźma, 

Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNI (1) 

Irena Gorzelańczyk-Ryś 

 

Do pkt. 11 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości stanowiącej własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – co Enea chce budować na tej działce? 

 

Przewodniczący Rady – przyłącza do nowych działek budowlanych. 

 

Uchwała Nr IV/35/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości stanowiącej własność gminy odpłatną służebnością przesyłu została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność gminy 

odpłatną służebnością przesyłu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski Slawomir Koźma, 

Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNI (1) 

Irena Gorzelańczyk-Ryś 
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Do pkt. 12 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości stanowiącej własność gminy odpłatną służebnością przesyłu. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr IV/36/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości stanowiącej własność gminy odpłatną służebnością przesyłu została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność gminy 

odpłatną służebnością przesyłu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski Slawomir Koźma, 

Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNI (1) 

Irena Gorzelańczyk-Ryś 

 

Do pkt. 13. 

 

Nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie Radnego. 

 

Do pkt 14. Wolne głosy i wnioski 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych o sprawozdanie 

z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. Sprawozdanie złożyli:  

 Radna Urszula Chojnacka (przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych, komisje dotyczące stanu placów zabaw i siłowni zewnętrznych oraz 

nowelizacji uchwały w sprawie nagród sportowych oraz powstania żłobka w Gminie, 

a także przygotowania szkół do nowego roku szkolnego oraz analiza wydatkowania 

funduszu sołeckiego w 2023 roku),  

 Radny Karol Tomaszewski (przewodniczący Komisji Rewizyjnej, komisje dot. budżetu 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sulęcinie oraz analiza funduszu sołeckiego) 

 Radny Maciej Roszyk (przewodniczący Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa 

i Ekologii, komisje dot. ustalenia planu pracy i wydatkowania funduszu sołeckiego) 

 Radny Sławomir Koźma (przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej, komisje 

dot. sprawozdania z wykonania budżetu oraz funduszu sołeckiego). 

 

Radny Krzysztof Zimoch – w ostatnim czasie zmarł Felicjan Andrzejczak. Wnoszę o nadanie 

Panu Andrzejczakowi Honorowego Obywatelstwa naszej Gminy. Dziękuje też Panu Wójtowi 

za sprawozdanie na początku Sesji, ale nie usłyszałem słowa o wspaniałych Dożynkach 

Gminnych. Szkoda, że nie wszystkie sołectwa wystawiły swój wieniec. 
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Radna Małgorzata Pankowska – zauważyłam że na drodze z Murzynowca Leśnego do Krzykos 

wycięte są wszystkie krzewy. Czy było to konieczne? 

 

Radny Krzysztof Zimoch – dlaczego znów nie ma wody na Sesji? 

 

Przewodniczący Rady – na Sali został ustawiony dystrybutor, można korzystać. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – dziękuje za utrzymanie wałów, ale należałoby podnieść zasuwy, 

żeby zasilić trochę rowy między polami. 

 

Radna Małgorzata Pankowska – bardzo potrzebne są pasy przy aptece w Sulęcinku. Co ze 

znakiem ograniczenia prędkości na wjeździe do Sulęcinka od Murzynowa Leśnego. Czy można 

zrobić coś z przejazdami wozów asenizacyjnych przez ul. Mostową? 

 

Pan Wójt – może zacznę od Dożynek. Dziękowałem już na zebraniu wiejskim oraz w wielu 

innych miejscach, powtarzam, że Organizatorom należą się ogromne podziękowania. Co do 

krzewów na Szkolnej, tak, zostały wycięte przez naszych pracowników. Krzewy te odrastają 

co roku i zasłaniają mocno drogę, stąd decyzja o wycince. Rowy przy Warcie są suche, 

przepusty są celowo zamykane. Zwracamy uwagę Wodom Polskim na przeglądy, aby były 

wykonane już teraz a nie późną jesienią. Sprawę ul. Mostowej musimy przeanalizować, znamy 

ten problem beczkowozów. Trudno narzucić wozakom korzystanie z dłuższej drogi 

i zwiększanie mieszkańcom Murzynowa kosztów wywozu. Doprowadzimy tę drogę do jak 

najlepszego stanu aby zmniejszyć niedogodności mieszkańców. Brak znaku ograniczenia 

prędkości  został zgłoszony do Starostwa. Wszystkie potrzeby remontowe dróg będą pisemnie 

przez nas zgłaszane do Starostwa, proszę o zgłaszanie propozycji. Co do urządzeń w pasie 

drogi, to firma musi złożyć taki wniosek, musi być podjęta uchwała, wszystko musi być 

uwzględnione na mapach. Miało odbyć się spotkanie z przedstawicielami CPK, ale ciągle jest 

przesuwany termin. Budowa światłowodu również na razie nie dojdzie do skutku ze względu 

na rezygnację firmy, która wygrała przetarg. 

 

Przewodniczący Rady – można wystąpić do Wód Polskich z prośba o wykoszenie kanałów, 

póki są puste. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – jak wygląda sytuacja z dzierżawą łąk na Wiośnie? Zgłaszam też 

problem ze światłami na skrzyżowaniu z DK 11. Potrzebne są dwie lampy – jedna od Witowa, 

druga od Krzykos, które muszą świecić całą noc. Tam naprawdę nic nie widać. 

 

Pan Wójt – to nie tak, że ktoś się zgłosił o dzierżawę. Dopiero kiedy ogłosimy przetarg, może 

dojść do skutku taka inwestycja. Co do dalszego oświetlenia i doświetlenia – będziemy typować 

wiele nowych, potrzebnych punktów. Mamy nadzieje, że oszczędności po założeniu lamp LED 

pozwolą na większe inwestycje. W tym roku powstanie druga lampa solarno-wiatrowa przy ul. 

Jabłoniowej w Krzykosach. Wkrótce przystąpimy na Komisjach do nowej analizy potrzeb 

oświetlenia. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – tam istnieją słupy. Tam chodzi tylko o zmianę czasu świecenia 

lamp. 

 

Pan Wójt – już o tym mówiłem, ze po zmianie lamp na LED lampy mają świecić całą noc. 
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Radny Krzysztof Zimoch – bezpieczeństwo jest najważniejsze, można zająć się tym tematem 

już teraz. Ponawiam pytanie – czy jest szansa nadania Honorowego Obywatelstwa Panu 

Felicjanowi Andrzejczakowi? 

 

Pan Wójt – tak, ale musimy podjąć uchwałę w sprawie zasad nadawania takiego tytułu. 

 

Do pkt 15. 

 

Wobec braku zapytań i wniosków oraz faktu wyczerpania porządku Sesji Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Krzysztof Jankowiak zamknął IV Sesję Rady Gminy Krzykosy. 

 

 

  

 

Przewodniczący 

  Rady Gminy  

 

      Krzysztof Jankowiak 

 

 

Przygotowała: Bernadeta Świerczewska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


